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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének
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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést

kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Az engedély nélküli csodaszerekről 6. ..."
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban egyre több helyen, egyre nagyobb számban jelennek meg olyan csodaszerek

hirdetései, melyek a gyors fogyás ígéretével vezetik félre az embereket . Az ügyben többek között
írásbeli kéréssel fordultam Önhöz, megkereséssel éltem az Országos Élelmezés- é s
Táplálkozástudományi Intézethez és számos sajtóorgánumhoz, feljelentést tettem az Országo s

Rendőrfókapitányságon stb. A témában az érintett hatóságok egymásra mutogatnak, miközben a
szóban forgó termékek reklámja sok helyütt fellelhető .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Milyen konkrét lépéseket tett és milyen hathatós lépéseket kíván tenni a szóban forg ó
termékek forgalmazásának és reklámozásának visszaszorítása érdekében ?
Milyen egyeztetéseket kezdeményeztek a leglátogatottabb weboldalak képviselő ivel,mivel a
reklámok azóta is folyamatosan megjelennek ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . július 5 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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